
Zápis z jednání Školské rady ze dne 14. března 2023 

Přítomni: 

zástupci statutárního města HK: nepřítomni 

zástupci rodičů: p. Michaela Křížová, p. Kateřina Kotková 

zástupci školy: p. Martin Hušek (ŘŠ) – stálý host, p. Martin Špliňo,                       
p. Michal Herink (zapisovatel) 

omluveni: p. A. Nekolová, p. T. Čtvrtečková 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulé Školské rady (dále jen ŠR) ze dne 21. 10. 2022 
2. Informace ŘŠ 
3. Diskuze a různé 
4. Stanovení termínu příštího zasedání ŠR 

 

Jednání: 

Ad 1)  

ŠR projednala zápis z minulé Školské rady – schváleno bez připomínek 

 

Ad 2) Informace ředitele školy o rozpočtu a provozu školy 

ČŠI – závěry ČŠI vyjadřují spokojenost s kvalitou výuky na I. i na II. 

stupni za kvalitu výuky, v hodinách i netradiční výukové metody a formy, 
prvky formativního hodnocení. Kladně hodnocena vybavenost školy. 
Rezervy ve stavu budov a areálu. Škole doporučeno více pracovat se 
zpětnou vazbou. 

V MŠ kromě pozitiv shledány mírné nedostatky ve vzájemné spolupráci a 
individualizaci výuky. 

 

Ukrajinští žáci – jsme Určenou školou pro bezplatnou přípravu do 
základního vzdělávání žáků cizinců. Zaměstnali jsme paní z Ukrajiny na 
pozici ukrajinské asistentky.  

Na naší škole se v současné době vzdělává 31 ukrajinských žáků. 

 



Šablony   

-  Od února 2023 jsme zapojeni v projektu JAK, konec projektu prosinec 
2024 

 

Mzdový rozpočet  
- Dostačující 

 
 

Provozní rozpočet 
- Zde panuje nejistota, především v oblasti energií (kompenzace 

nárůstu cen plynu i elektřiny). Naše nezateplená škola topící plynem  
utratí za první 3 měsíce 2/5 provozního rozpočtu. V MŠ Plačice 
v březnu dorazí roční platba za plyn (předpokládáme ve výši 300 000), 
tím bude rozpočet MŠ Plačice ze 4/5 vyčerpán. Nárůst provozních 
rozpočtů nemá šanci plně pokrýt potřeby MŠ Markova a hlavně ŠJ. 
Ocenili bychom informaci, jak zřizovatel postupuje při tvorbě rozpočtů 
škol a jejich subjektů. 

 
Zápis do 1. třídy, 6. třídy 
- Máme 32 spádových dětí, rádi bychom otevřeli jednu první třídu    

s 21–27 žáky. 
- Počítáme s otevřením dvou šestých tříd – přibližně s 27 žáky  

 
 
Ad 3)  Diskuze 

           - Příprava rekonstrukce podlahy ve sportovní hale (ve fázi zadání 
výběrového řízení na zhotovitele). Pokud bude výběrové řízení úspěšné 
bude sportovní hala od 2.5. do konce srpna zavřena. 

 - Úspěšný průběh 1. ročníku školního plesu (spolupořadatelé škola a KMS 
Kukleny), příjemná atmosféra při plné účasti hostů. 

 - 13. 4. od 18. 00 proběhne setkání občanů Kuklen s vedením města 
v prostorách školy. 

 - Škola poskytla pomocnou ruku panu Vrbickému z developerské 
společnosti, která se rozhodla na místě bývalé koželužny vybudovat 
odpočinkové a komunitní místo Kuklen. Přání obyvatel budou zjišťována 
ve škole (11. a 12. 4. – žáci 2.,4. a 7. třídy, 26. 4. od 18.00 obyvatelé 
Kuklen) 



 Akce školy: 25. 4. koncert ke Dni matek a ve škole: 24. 6. – 3. burza 
minerálů a fosilií 

 

Ad 4) 

Schválen termín příštího zasedání ŠR: úterý 3. 10. 2023 v 16 hodin 

 

 

 

V Hradci Králové dne 23.3. 2022 

 

Zapsal: Michal Herink       

 


